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Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr XCIV/2022 

XCIV Sesja w dniu 15 grudnia 2022. 

Obrady rozpoczęto 15 grudnia 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 19:37 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Klony 

6. Tomasz Kostyra Radny dołączył do obrad o godz. 14:38. 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska Radna dołączyła do obrad o godz. 14:41 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot Radny dołączył do obrad o godz. 14:33. 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal Radny dołączył do obrad o godz. 14:42. 

Podczas sesji nastąpiły problemy techniczne ( w części pierwszej nagrania od 10:00 do 35:55, 

w części drugiej nagrania 00:00 do 15:00) związane z fonią nagrania dlatego nie wszystkie 

wypowiedzi mogły zostać zaprotokołowane. 
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1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2022, poz.559 z późn. zm.) otworzyła XCIV 

Sesję Rady Miasta. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 11 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz odczytał Petycje w sprawie uroczystego uczczenie 

100 rocznicy uchwalenia pierwszej-Polskiej Republikańskiej Konstytucji (Konstytucja 

Marcowa) z 1921/22.  

Petycja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk poinformował , że obchodzona jest rocznica 

rozpoczęcia strajku na kopalni Ziemowit w dniu 15 grudnia 1981 roku. Wiceprzewodniczący 

zaproponował aby powstać i chwilą ciszy uczcić tą rocznicę.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XCI Nadzwyczajna Sesji Rady Miasta z dnia 03.11.2022 r. 

4. Przyjęcie protokołu z XCII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 08.11.2022 r. 

5. Przyjęcie protokołu z XCIII Sesji Rady Miasta z dnia 24.11.2022 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

7. Przedstawienie planu pracy Komisji Budżetu i Samorządności na 2023 rok. 

8. Przedstawienie planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej na 2023 rok. 

9. Przedstawienie planu pracy Rady Miasta Lędziny na 2023 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 

na 2023 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Lędziny, w zakresie 

urządzeń wodociągowych, na lata 2022-2026 dla RPWIK SA w Tychach.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie apelu w sprawie wyrażenia stanowczego sprzeciwu 
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wobec planów lokalizacji na terenie Gminy Lędziny zbiornika do magazynowania 

pofermentu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, 

stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek o nr 3135/51  

o pow. 0,0118 ha, 3137/51 o pow. 0,0061 ha i 3572/409 o pow. 0,0168 ha położonych 

w rej. ul. Zacisze i ul. Fredry w Lędzinach na nieruchomość gruntową, stanowiącą 

własność osób fizycznych, składającą się z działek o nr 3066/53 o pow. 0,0300 ha, 

3067/53 o pow. 0,0015 ha i 3069/53 o pow. 0,0057 ha położoną w rejonie ul. Fredry  

w Lędzinach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę zabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, oznaczonej 

numerem geodezyjnym 2677/36 o pow. 0,0405 ha, położonej w Lędzinach, w rejonie 

ul. Asnyka na niezabudowaną nieruchomość gruntową, stanowiącą własność osoby 

fizycznej, oznaczoną numerem geodezyjnym 2633/52 o pow. 0,0396 ha, położoną  

w Lędzinach przy ul. Lędzińskiej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2023-2029. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Lędziny na 2023 rok. 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

20. Komunikaty i informacje. 

21. Zakończenie. 

 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny zgłosiła wniosek o wycofanie punktu 11 Podjęcie 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Lędziny, w zakresie urządzeń 

wodociągowych, na lata 2022-2026 dla RPWIK SA w Tychach z porządku obrad. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o wycofanie z porządku obrad punktu 11 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych w Gminie Lędziny, w zakresie urządzeń wodociągowych, na lata 2022-2026 

dla RPWIK SA w Tychach. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Maria Głos, Tomasz Kostyra, Edward Urbańczyk 

BRAK GŁOSU (1) Bogumiła Stolecka 

Przewodnicząca poinformowała że wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

PORZĄDEK OBRAD PO ZMIANACH: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XCI Nadzwyczajna Sesji Rady Miasta z dnia 03.11.2022 r. 

4. Przyjęcie protokołu z XCII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 08.11.2022 r. 

5. Przyjęcie protokołu z XCIII Sesji Rady Miasta z dnia 24.11.2022 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

7. Przedstawienie planu pracy Komisji Budżetu i Samorządności na 2023 rok. 

8. Przedstawienie planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej na 2023 rok. 

9. Przedstawienie planu pracy Rady Miasta Lędziny na 2023 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 

na 2023 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie apelu w sprawie wyrażenia stanowczego sprzeciwu 

wobec planów lokalizacji na terenie Gminy Lędziny zbiornika do magazynowania 

pofermentu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, 

stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek o nr 3135/51  

o pow. 0,0118 ha, 3137/51 o pow. 0,0061 ha i 3572/409 o pow. 0,0168 ha położonych 

w rej. ul. Zacisze i ul. Fredry w Lędzinach na nieruchomość gruntową, stanowiącą 

własność osób fizycznych, składającą się z działek o nr 3066/53 o pow. 0,0300 ha, 

3067/53 o pow. 0,0015 ha i 3069/53 o pow. 0,0057 ha położoną w rejonie ul. Fredry  

w Lędzinach. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę zabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, oznaczonej 

numerem geodezyjnym 2677/36 o pow. 0,0405 ha, położonej w Lędzinach, w rejonie 

ul. Asnyka na niezabudowaną nieruchomość gruntową, stanowiącą własność osoby 

fizycznej, oznaczoną numerem geodezyjnym 2633/52 o pow. 0,0396 ha, położoną w 

Lędzinach przy ul. Lędzińskiej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2023-2029. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Lędziny na 2023 rok. 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

19. Komunikaty i informacje. 

20. Zakończenie. 

Radna Anna Wysocka zauważyła, że woda zostanie przełączona w momencie zaakceptowania 

stawki przez Wody Polskie wycofanie punktu przeciąga przełączenie wody o kolejny miesiąc. 

Radna zapytała kiedy zostanie przełączona woda. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny poinformowała, że decyzja musi się uprawomocnić  

a o przełączeniu wody decyduje przedsiębiorstwo nie Urząd. 

Pomiędzy radnymi Anną Wysocką, Bogusławem Dzierżakiem, Łukaszem Kuczkiem 

Wiceprzewodniczącym Edwardem Urbańczykiem oraz Zastępcą Burmistrza Anną Wiaderny 

wywiązała się dyskusja odnośnie przedłużania się przełączenia na starą wodę, procedury 

przełączenia, modernizacji sieci, stanowiska Prezesa RPWiK w prawie łączenia się 

procedowania modernizacji sieci a nowej stawki za wodę oraz przełączenia wody na starą, , 

uzasadnienia słów. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Hubert Handy 

Przewodnicząca poinformowała, że porządek obrad po zmianach został przegłosowany 

pozytywnie. 

Wobec problemów technicznych Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca przeszła do 3 punktu posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z XCI Nadzwyczajna Sesji Rady Miasta z dnia 03.11.2022 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

więc poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XCI Nadzwyczajna Sesji Rady Miasta z dnia 03.11.2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edward Urbańczyk  

BRAK GŁOSU (3) Tomasz Kostyra, Elżbieta Ostrowska, Paweł Wanot 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół został przyjęty. 

4. Przyjęcie protokołu z XCII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 08.11.2022 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

więc poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XCII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 08.11.2022 r. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Elżbieta Ostrowska  

BRAK GŁOSU (2) Tomasz Kostyra, Paweł Wanot 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół został przyjęty. 

 

5. Przyjęcie protokołu z XCIII Sesji Rady Miasta z dnia 24.11.2022 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

więc poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XCIII Sesji Rady Miasta z dnia 24.11.2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół został przyjęty. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca poinformowała, że sprawozdanie zostało przedstawione do wiadomości 

radnych oraz na BIP dla mieszkańców.  
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Radni nie zgłosili chęci odczytania sprawozdania w związku z tym Przewodnicząca przeszła 

do kolejnego punktu porządku obrad. 

7. Przedstawienie planu pracy Komisji Budżetu i Samorządności na 2023 rok. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i samorządności Anna Wysocka przedstawiła plan pracy.  

Plan pracy stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

8. Przedstawienie planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej na 2023 rok. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Szymon Simonicz przedstawiła plan pracy 

oraz zaznaczył że na danej Komisji będą zgłaszane również tematy do omówienia na 

następnym posiedzeniu.  

Plan pracy stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący poinformowała, że na styczeń zostali zaproszeni przedstawiciele firmy 

Panattoni oraz przedstawiciele Kopalni w temacie szkód górniczych. 

9. Przedstawienie planu pracy Rady Miasta Lędziny na 2023 rok. 

Przewodnicząca Rady Miasta przedstawiła plan pracy rady Miasta. 

Plan pracy stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2023 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Elżbieta Ostrowska przedstawiła plan pracy Komisji 

Rewizyjnej. 

Radny Paweł Wanot zgłosił wniosek do planu pracy i zgłosił, aby w styczniu albo lutym 

sprawdzić wydatkowanie pieniędzy i realizację akcji zima. 

Z powodów technicznych nie można zaprotokołować dyskusji radnych. 

Rozpoczęcie dyskusji 00:00, zakończenie dyskusji  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 

2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2023 rok 

została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XCIV/452/22 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Lędziny, w zakresie 

urządzeń wodociągowych, na lata 2022-2026 dla RPWIK SA w Tychach. (punkt zdjęto z 

porządku obrad) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie apelu w sprawie wyrażenia stanowczego sprzeciwu 

wobec planów lokalizacji na terenie Gminy Lędziny zbiornika do magazynowania 

pofermentu. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie apelu w sprawie wyrażenia stanowczego sprzeciwu wobec planów 

lokalizacji na terenie Gminy Lędziny zbiornika do magazynowania pofermentu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie apelu w sprawie wyrażenia stanowczego sprzeciwu wobec 

planów lokalizacji na terenie Gminy Lędziny zbiornika do magazynowania pofermentu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Anna Wysocka 

Uchwała w sprawie apelu w sprawie wyrażenia stanowczego sprzeciwu wobec planów 

lokalizacji na terenie Gminy Lędziny zbiornika do magazynowania pofermentu została 

podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XCIV/453/22 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek o nr 



10 

 

3135/51 o pow. 0,0118 ha, 3137/51 o pow. 0,0061 ha i 3572/409 o pow. 0,0168 ha 

położonych w rej. ul. Zacisze i ul. Fredry w Lędzinach na nieruchomość gruntową, 

stanowiącą własność osób fizycznych, składającą się z działek o nr 3066/53 o pow. 0,0300 

ha, 3067/53 o pow. 0,0015 ha i 3069/53 o pow. 0,0057 ha położoną w rejonie ul. Fredry  

w Lędzinach. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, 

stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek o nr 3135/51 o pow. 

0,0118 ha, 3137/51 o pow. 0,0061 ha i 3572/409 o pow. 0,0168 ha położonych w rej. ul. 

Zacisze i ul. Fredry w Lędzinach na nieruchomość gruntową, stanowiącą własność osób 

fizycznych, składającą się z działek o nr 3066/53 o pow. 0,0300 ha, 3067/53 o pow. 0,0015 ha 

i 3069/53 o pow. 0,0057 ha położoną w rejonie ul. Fredry w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz 

Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, stanowiących 

własność Gminy Lędziny, składających się z działek o nr 3135/51 o pow. 0,0118 ha, 3137/51 

o pow. 0,0061 ha i 3572/409 o pow. 0,0168 ha położonych w rej. ul. Zacisze i ul. Fredry  

w Lędzinach na nieruchomość gruntową, stanowiącą własność osób fizycznych, składającą 

się z działek o nr 3066/53 o pow. 0,0300 ha, 3067/53 o pow. 0,0015 ha i 3069/53 o pow. 

0,0057 ha położoną w rejonie ul. Fredry w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XCIV/454/22 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę zabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, oznaczonej numerem 

geodezyjnym 2677/36 o pow. 0,0405 ha, położonej w Lędzinach, w rejonie ul. Asnyka na 
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niezabudowaną nieruchomość gruntową, stanowiącą własność osoby fizycznej, 

oznaczoną numerem geodezyjnym 2633/52 o pow. 0,0396 ha, położoną w Lędzinach przy 

ul. Lędzińskiej. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę zabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, oznaczonej numerem geodezyjnym 

2677/36 o pow. 0,0405 ha, położonej w Lędzinach, w rejonie ul. Asnyka na niezabudowaną 

nieruchomość gruntową, stanowiącą własność osoby fizycznej, oznaczoną numerem 

geodezyjnym 2633/52 o pow. 0,0396 ha, położoną w Lędzinach przy ul. Lędzińskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę zabudowanej nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Lędziny, oznaczonej numerem geodezyjnym 2677/36 o pow. 

0,0405 ha, położonej w Lędzinach, w rejonie ul. Asnyka na niezabudowaną nieruchomość 

gruntową, stanowiącą własność osoby fizycznej, oznaczoną numerem geodezyjnym 2633/52 

o pow. 0,0396 ha, położoną w Lędzinach przy ul. Lędzińskiej została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XCIV/455/22 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła projekt uchwały oraz autopoprawkę do projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

Radnymi Paweł Wanot odniósł się do wniosku radnego Łukasza Kuczka w temacie 

wykonanego zadania budowy chodnika ulicy Mickiewicza oraz wykonania zadania przez 

spółkę Partner, ewentualnymi postępowaniami sądowymi, kosztów sądowych, koncepcji 

związanych z finansowaniem tych zadań.  

Pomiędzy radnym Łukaszem Kuczkiem, radnym Tadeuszem Ingramem, radnym Tomaszem 

Kostyra wywiązała się dyskusja w temacie dokapitalizowania spółki Partner, kosztów, które 
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będzie musiała ponieść Gmina na pokrycie zobowiązań, zmiany nazwy zadania, podpisania 

umowy na wykonanie zadania przez Burmistrza Miasta, braku środków w budżecie gminy,  

Mecenas Wojciech Berendowicz wypowiedział się w temacie dokapitalizowania spółki 

Partner, środków budżetowych które gmina musi ponieść, wydatków majątkowych, którym 

będzie dokapitalizowanie spółki Partner, koszt postępowania sądowego, które będzie 

wydatkiem bieżącym, odsetek, które będą rosnąć podczas postępowania sądowego, 

przeznaczenia środków z dokapitalizowania spółki. 

W dyskusji wzięli udział radny Tadeusz Ingram, Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel, radny 

Bogusłwa Norasa, radny Karol Kolny w tematach ewentualnej przegranej sprawy w sądzie, 

utraty płynności spółki, odpowiedzialności Rady Miasta za utratę płynności finansowej spółkę 

Partner, zwiększenia udziałów spółki, działania dla dobra mieszkańców a nie działanie na 

szkodę Gminy, zwiększenia majątku Gminy w Spółce, poprzez podjęcie uchwały 

przeznaczenia środków na spłatę kredytów za deszczówkę, braku informacji o problemach 

finansowych, braku inwestycji w Gminie, sytuacji na rynku gospodarczym w kraju i wzrostu 

cen, uszczuplenia środków, które zostały pozostawione przez poprzedników Pana Prezesa, 

spłacania kredytów, odpowiedzialności za wyczerpane finansów w spółce. 

Przewodnicząca poprosiła o wyjaśnienia Główką Księgową spółki Partner. 

Pani Główna Księgowa wypowiedziała się w temacie płynności finansowej w spółce, 

niezatwierdzenia taryfy przez Wody Polskie, kosztów poniesionych przez kanalizację 

sanitarną, braku finansowania kanalizacji deszczowej, umowy na kanalizację deszczową, 

braku płatności za kanalizację deszczową przez Powiat i Kopalnię, studium wykonalności, 

kredytów do spłacenia z tytułu kanalizacji deszczowej, finansowania kanalizacji deszczowej. 

Radny Tadeusz Ingram zgłosił wniosek, aby rozbić wniosek radnego Łukasza Kuczka  

i osobno głosować Partnera i osobno zadanie na ul. Mickiewicza. 

Radny Karol Kolny oraz Burmistrz miasta Krystyna Wróbel, radny Tomasz Kostyra 

wypowiedzieli się w sprawach nie płacenia opłaty za kanalizację deszczową, działania na 

niekorzyść spółki, kontynuacji budowy chodnika przy ul. Mickiewicza na kwotę 170 tys. zł., 

zmiany nazwy zadania i pozostawienie kwoty 15 tys. zł na wypłacenia środków za podpisaną 

umowę, zgłoszenia sprawy do prokuratury, podpisana umów po rozstrzygnięciu spraw 

sądowych, zwiększenia udziałów to jest zwiększeniu majątku Gminy z przeznaczeniem na 

spłatę kredytów. 

Pomiędzy radnym Tomaszem Kostyra a Przewodnicząca Rady Miasta wywiązała się dyskusja 

odnośnie przedstawienia informacji przez przedstawicieli spółki w sprawie kwot spłaconych 

kredytów w poprzednich latach.  

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk zaznaczył, że inne firmy chcą płacić, ale nie 

zgadzają się z kwotami przedstawionymi przez Spółkę.  

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel stwierdziła, że jest to oszustwo. 

Pani Główna Księgowa oraz Prezes podkreślili, że podstawą sporu jest podstawa prawna, a 

nie kwota ani powierzchnia, wyjaśnili również źródło finansowania odnoszące się do 
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kanalizacji deszczowej i kanalizacji sanitarnej, niezatwierdzenia taryfy co jest strata dla 

spółki.  

W dyskusji wzięli udział Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel, radny Bogusław Noras, 

Mecenas Wojciech Berendowicz, Skarbnik Miasta Kinga Drabik, radny Łukasz Kuczek, 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz w temacie braku zgody Gminy na przeliczoną 

powierzchnią, powrotu do nazwy poprzedniego zadania i zabezpieczenia kwoty 15 tys. zł na 

zapłatę umowy, wyłączenia deszczówki z taryfy, podstawy prawnej dochodzenia należności 

korzystania z deszczówki, forma korzystania, nakazów do zapłaty dla podmiotów, odwołania 

się podmiotów od nakazów zapłaty, dokapitalizowania spółki, zabezpieczenia gminy przed 

dochodzeniem roszczeń za obecny rok w sprawie kanalizacji deszczowej, środków na budowę 

SP2. 

Mecenas Wojciech Berendowicz zaproponował wprowadzenie poprawki, aby z tych środków 

pokryć zobowiązania za kanalizację deszczową lub pokryć koszty kredytów. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kuczka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnego Łukasza Kuczka o treści :by ze zmian do budżetu i autopoprawki 

wykreślić po stronie dochodów i wydatków zmiany dotyczące dokapitalizowania spółki 

partner oraz zadania kontynuacja budowy chodnika ulicy Mickiewicza. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (4) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) Bogumiła Stolecka 

Przewodnicząca poinformowała, że wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

Radny Tadeusz Ingram zwrócił uwagę że zgłosił kontr wniosek do wniosku radnego Łukasza 

Kuczka 

Przewodnicząca podkreśliła, że jeżeli wniosek radnego Tadeusza Ingrama zostanie 

przegłosowany pozytywnie wniosek radnego Łukasza Kuczka zostanie przegłosowany 

jeszcze raz. 

Mecenas Wojciech Berendowicz wyjaśnił dalszą procedurę głosowania wniosków radnych. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie kontrwniosek radnego Tadeusza Ingrama. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tadeusza Ingrama aby rozdzielić głosowanie nad dofinansowaniem 

Partnera oraz przebudową ul. Mickiewicza. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot 

PRZECIW (9) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Przewodnicząca poinformowała, że wniosek nie został pozytywnie przegłosowany. 

Rozpoczęcie dyskusji 18:40, zakończenie dyskusji 01:38:48. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Miasta Lędziny na 2022 rok wraz z wnioskiem radnego Łukasza Kuczka 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok wraz  

z wnioskiem radnego Łukasza Kuczka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Tadeusz Ingram 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogumiła Stolecka  

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Kostyra 
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Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok wraz z wnioskiem 

radnego Łukasza Kuczka została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XCIV/456/22 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przewodnicząca zarządziła 5 min przerwy. 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu obrad.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2023-2029. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Lędziny na 

lata 2023-2029. 

Wiceprzewodniczący odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii  

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Lędziny projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Lędziny. 

Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel wypowiedziała się w temacie projektu budżetu miasta na 

rok 2023 podkreślając problem pokrycia bieżących wydatków dochodami bieżącymi, 

realnych dochodów, bezpiecznego funkcjonowania jednostek organizacyjnych  

i kontynuowania przedsięwzięć, bilansowania budżetu, środków przeznaczonych na 

inwestycje, rozbudowy Szkoły Podstawowej nr 2 z pozyskanych środków z Ładu Polskiego  

i Funduszu Inwestycji Lokalnych, zaplanowania inwestycji we wrześniu na 2 lata z budżetu 

za 2022 rok, zmniejszenia zadłużenia Gminy w roku 2023, zmniejszenie zadłużenia gminy  

w ciągu 8 lat o 50%, zawarcia ugody pomiędzy Gminą Lędziny i Spółką Restrukturyzacji 

Kopalń S.A.,  

Wypowiedź Burmistrza Miasta rozpoczyna się 02:03:00, zakończyła 02:15:25. 

W dyskusji udział wzięli radny Bogusław Dzierżak, radny Sebastian Zimnal, Skarbnik Miasta 

Kinga Drabik, Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel  w temacie nieomówionych wniosków 

przez komisję, doprecyzowania we wniosku lat, wprowadzenia inwestycji z przeniesieniem 

finansowania z zadania Kompleksowej modernizacji ośrodka Rekreacyjno sportowego 

Centrum, decyzji administracyjnych na budynku Centrum m.in. Straży Pożarnej, sanepidu  

z datą wykonalności na 30 czerwca 2023 rok, decyzje Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego, zamknięcia basenu w przyszłym roku, sali gimnastycznej zamknięcia, 

świetlicy socjoterapeutycznej, przeniesienia rehabilitacji, utraty dochodu z wynajmowanych 

pomieszczeń, braku środków na stowarzyszenia, znalezienia środków na stowarzyszenia, 

decyzji o dopłacie do ścieków i podjęcia wyższej taryfy za ścieki i zabezpieczenia środków na 

ścieki stąd brak środków na stowarzyszenia, braku ujęcia wniosków w budżecie, pozyskania 

środków z budżetu, pieniędzy na remont budynku ORS Centrum. 

Pomiędzy Burmistrzem Miasta Krystyna Wróbel a Przewodniczącą Rady Miasta wywiązała 

się dyskusja odnośnie udzielania głosu podczas posiedzeń Sesji. 
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Radny Szymon Simonicz wypowiedział się  w sprawie ORS Centrum, nakazanych napraw  

w budynku ORS Centrum, zapłaconej kwoty w wysokości 1 mln zł za wykup działki na  

ul. Murckowskiej, podniesienia kwoty opłaty za odbiór odpadów i zaplanowania środków na 

stowarzyszenia. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel wypowiedziała się w temacie uniemożliwienia 

wypowiedzi Burmistrzowi Miasta , zaplanowania 900 tys. zł na inwestycje, podniesienie 

śmieci spowodowało możliwość spięcia budżetu, zaplanowania dopłaty do ścieków, dopłaty 

Gminy do śmieci w wysokości 1,5 mln zł, wykonania warunków aby budynek istniał, 

zaplanowania środków na remont w Wieloletniej Prognozie Finansowej, przesunięcia 

płatności na kwotę 3,5 mln zł na 3 lata,  

Wypowiedź Burmistrza Miasta rozpoczyna się 02:31:20, zakończyła 02:37:00. 

Pomiędzy Burmistrzem Miasta Krystyną Wróbel, Przewodniczącą Rady Miasta, radnym 

Bogusławem Norasem, radnym Sebastianem Zimnalem wywiązała się dyskusja w sprawie 

obligacji i przeniesienia zobowiązań w roku 2020, wprowadzenia oszczędności oraz 

zaplanowania inwestycji na rok 2023, podwyżki opłaty za odbiór śmieci, sprzedaży działek  

w roku 2022 rok, ścinania środków przez dyrektorów placówek oświatowych.  

Radny Sebastian Zimnal poprosił o wypowiedzenie się Dyrektorów w sprawie 

skonstruowanego budżetu. 

Przewodnicząca zaznaczyła, aby wnioskiem wprowadzić wyrażenie opinii przez dyrektorów 

szkół w sprawie zaplanowanego budżetu na 2023 rok.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: Wyrażenie opinii przez dyrektorów szkół w sprawie 

zaplanowanego budżetu na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2) Tomasz Kostyra, Szymon Simonicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (2) Bogusław Dzierżak, Bogumiła Stolecka 

Wniosek został pozytywnie przegłosowany przez Radę Miasta. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel podkreśliła cyt.: „…postawiliście Dyrektorki w bardzo 

niezręcznej sytuacji…” 
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Przewodnicząca poprosiła o zaprotokołowanie cyt.: „.. wpłynął wniosek radnych o wyrażenie 

opinii i Panie Dyrektor zrezygnowały z zabrania głosu” 

Radny Łukasz Kuczek odczytał odpowiedź dla Pani radnej Elżbiety Ostrowskiej  

z zestawieniem na jaką kwotę wnioskowała szkoła a o jaką kwotę otrzymała. 

Odpowiedź stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Pomiędzy radnymi a Burmistrzem Miasta Krystyną Wróbel i mecenasem Wojciechem 

Berendowiczem wywiązała się dyskusja odnośnie zapisów statutu w sprawie udzielania głosu 

radnym i gościom podczas posiedzeń sesji oraz czasu na wypowiedź. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik odczytała inwestycje, które będzie przeprowadzone w Gminie 

w roku 2023 r. na kwotę 20 mln zł, oraz wyjaśniła zadanie Kompleksowej modernizacji 

budynku ORS Centrum i podpisanych umów na wymianę dźwigów i wydzielenia 

przeciwpożarowej klatki schodowej. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel wypowiedziała się w sprawie zaplanowanych w budżecie 

inwestycji, spłacanych kredytów i obligacji, zabezpieczenia środków na zabezpieczenie 

wszystkich potrzeb, podpisanych umów na kwotę 617 tys. zł. 

Pomiędzy Burmistrzem Miasta Krystyną Wróbel a radnymi Wiceprzewodniczącym 

Edwardem Urbańczykiem, Przewodniczącą Marią Głos wywiązała się dyskusja o zadaniach 

zaplanowanych w Wieloletniej Prognozie Finansowej i podpisanych w związku z tym 

umowach na remonty w budynku ORS Centrum. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel poinformowała cyt.: „ jestem zobowiązana wystąpić  

o opinie RIO do tego co zatwierdzicie i może być tak jak w tym roku będziemy czekać do 

marca na opinię RIO czy do lutego w zależności do tego jak budżet zostanie podjęty. Tylko 

tyle RIO rozstrzygnie…” 

Przewodnicząca odpowiedziała, że Rada zapyta czy do WPF można robić wydatki bo WPF to 

jest Wieloletnia Prognoza. Wieloletnia Prognoza Finansowa to nie jest budżet. 

W dyskusji udział wzięli udział Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk, Burmistrz Miasta 

Krystyna Wróbel w temacie braku środków na stowarzyszenia, środków przeznaczonych na 

remont budynku ORS Centrum, stowarzyszeń korzystających z budynku ORS Centrum. 

Przewodnicząca poleciła odnotować cyt.: „ że osoby zaproszone biorą głos bez udzielenia 

głosu…” 

Radny Szymon Simonicz wypowiedział się w temacie obchodów 90-lecia Klubu MKS 

Lędziny. 

W dyskusji wzięli udział radny Łukasz Kuczek, radny Bogusław Dzierżak, radny Sebastian 

Zimnal, radnej Bogumiły Stoleckiej, radny Tadeusz Ingram w sprawie podejmowania działań 

na podstawie WPF, przekazania środków dla stowarzyszeń zgodnie z wnioskiem radnego 

Pawła Wanota, stowarzyszeń, które reklamują i promują miasto, środków przeznaczonych na 

działalność stowarzyszeń, sprzedaży działek, inwestycji robionych tylko w poszczególnych 

regionach. 
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Przewodnicząca Maria Głos na wniosek Wiceprzewodniczącego Edwarda Urbańczyka 

zarządziła 5 min przerwy. 

Po wznowieniu obrad głos zabrał radny Tomasz Kostyra w sprawie inwestycji zrobionych  

w całej Gminie, nałożenia na budynek ORS Centrum decyzji stanu zagrożenia życia, 

pozostawienia jakiś środków na remont budynku ORS Centrum, remontów szatni  

w rehabilitacji MZOZ w budynku ORS Centrum. 

Przewodnicząca odczytała wniosek Klubu radnych Wspólnie dla Lędzin. 

Burmistrz Miasta przypomniała, że umowy zostały podpisane na kwotę 617 tys. zł  

Burmistrz Miasta poinformowała, że musi wystąpić do Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o opinię. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Klubu radnych Wspólnie dla Lędzin. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Klubu Wspólnie dla Lędzin: Wprowadzić do wpf na rok 2023 następujące zadania: - 

przebudowa i przedłużenie ulicy Żeromskiego 350000zł, - przebudowa – wykonanie nakładki 

asfaltowej - ulica Spacerowa 380000zł, - modernizacja ulicy Partyzantów projekt plus 

pozwolenie na budowę 100000zł, - przebudowa drogi gminnej ulicy Mickiewicza w zakresie 

przebudowy i budowy chodnika od skrzyżowania z ulicą Dębową do skrzyżowania z ulicą 

Grunwaldzką po stronie numerów nieparzystych 270000zł, - przebudowa ulicy Czapli 

270000zł, - budowa chodnika od kościoła Matki Bożej Różańcowej do przedszkola projekt 

plus wykonanie 130000zł. Środki na te zadania przesunąć z zadania kompleksowa 

modernizacja Ośrodka Rekreacyjno Sportowego CENTRUM. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3) Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

Przewodnicząca poinformowała, że wniosek został pozytywnie przegłosowany. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Lędziny na lata 2023-2029 z wnioskiem Klubu Wspólnie dla Lędzin. 

Głosowano w sprawie:  
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Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lędziny na lata 2023-

2029 z wnioskiem Klubu Wspólnie dla Lędzin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Bogusław Dzierżak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

BRAK GŁOSU (2) Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra 

Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lędziny na lata 2023-2029  

z wnioskiem Klubu Wspólnie dla Lędzin została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XCIV/457/22 i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Rozpoczęcie dyskusji 01:38:48, zakończenie dyskusji 03:47:00. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Lędziny na 2023 rok. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta Lędziny 

na 2023 rok. 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Lędziny projekcie uchwały 

budżetowej na 2023 rok. 

Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodnicząca odczytała wniosek Klubu radnych Wspólnie dla Lędzin. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel podkreśliła cyt.: „ że te zmiany które dotyczą przesunięcia 

środków z zadania ORS Centrum zostały zaangażowane środki w wysokości ok 617 tys.  

i zostały podpisane umowy. Pragnę przypomnieć żebyście Państwo o tym wiedzieli”. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Klubu radnych wspólnie dla Lędzin. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przenieść środki 10000zł z działu 75075 promocja jednostek samorządu terytorialnego do 

działu 90004 utrzymanie zieleni w miastach i gminach. Wszystkie środki zabezpieczone  
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w projekcie budżetu na 2023 rok przeznaczone na dopłaty do ścieków przenieść do działu 600 

na bieżące remonty dróg. Wprowadzić do budżetu następujące zadania: - przebudowa  

i przedłużenie ulicy Żeromskiego 350000zł, - przebudowa – wykonanie nakładki asfaltowej - 

ulica spacerowa 380000zł, - modernizacja ulicy partyzantów projekt plus pozwolenie na 

budowę 100000zł, - przebudowa drogi gminnej ulicy Mickiewicza w zakresie przebudowy  

i budowy chodnika od skrzyżowania z ulicą dębową do skrzyżowania z ulicą grunwaldzką po 

stronie numerów nieparzystych 270000zł, - przebudowa ulicy czapli 270000zł, - budowa 

chodnika od kościoła Matki Bożej różańcowej do przedszkola projekt plus wykonanie 

130000zł. Środki na te zadania przesunąć z zadania kompleksowa modernizacja Ośrodka 

Rekreacyjno Sportowego CENTRUM z działu 926. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Noras, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (2) Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

Przewodnicząca poinformowała że wniosek został pozytywnie przegłosowany. 

Burmistrz Miasta podkreśliła cyt: „ że jeżeli Państwo całkowitą kwotę zabrali z zadania ORS 

Centrum to pragnę zaznaczyć, że Państwo w ogóle wykasowali to zadanie a jeżeli umowy są 

podpisane to jest to podobna sytuacja jak z chodnikiem na Mickiewicza. Tam te środki 617 

tys. powinny zostać na tym zadaniu. Państwo łamią prawo”. 

 

Przewodnicząca odczytała wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik odniosła się do wniosku Elżbiety Ostrowskiej i podkreśliła, że 

to są szkoły oraz świadczenia z MOPSu, więc mieszkańcy będą musieli czekać na szkoły. 

Radna Elżbieta Ostrowska odczytała paragraf 10 ust. 3. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik wyjaśniła, że paragrafie 10 ust.3 odnosi się do środków na 

realizacje konfliktu zbrojnego na Ukrainie. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej o treści : "Wykreślić w paragrafie 10 w ust 3 wyrazy: 

"w tym dokonywania przeniesień wydatków". Zmienić zapis w paragrafie 10 ust. 4 na: 

"Dokonywania zmian w planie wydatków budżetu polegających na przenoszeniu 

planowanych kwot wydatków między rozdziałami w ramach działu tylko 801. Wykreślić  

w paragrafie 10 ust 5 abc. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) Bogumiła Stolecka 

Przewodnicząca poinformowała że wniosek został pozytywnie przegłosowany. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Tomasza Kostyra. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tomasza Kostyry o treści: "Środki w kwocie 150 tys. zł przeznaczone  

w projekcie budżetu na 2023 rok na dopłaty do ścieków przenieść na remont sieci 

wodociągowej na ulicy PCK w 2023 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian 

Zimnal 

PRZECIW (8) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram 

Przewodnicząca poinformowała, że wniosek nie został pozytywnie przegłosowany. 
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Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Pawła Wanota. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Pawła Wanota o treści: " Wnoszę o przeniesienie z działu 600 - 163 tys. na 

utrzymanie dróg do działu stowarzyszeń sportowych oraz 70 tys. z inwestycji  

ul. Żeromskiego na zadanie projekt i wykonanie oświetlenia ul. Panoramy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka, Paweł Wanot 

PRZECIW (8) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Sebastian Zimnal 

Przewodnicząca poinformowała że wniosek nie został pozytywnie przegłosowany. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Sebastiana Zimnala. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Sebastiana Zimnala o treści: " w wydatkach bieżących zmniejszyć w dziale 

92601 o kwotę 100000,00 zł z przeznaczeniem na remont placu zabaw na osiedlu Ziemowit 

przy ul. Pokoju". 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (7) Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Elżbieta Ostrowska 

BRAK GŁOSU (1) Bogumiła Stolecka 

Przewodnicząca poinformowała że wniosek nie został pozytywnie przegłosowany. 
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Przewodnicząca poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta 

Lędziny na 2023 rok wraz z przegłosowanymi wnioskami radnych Klubu Wspólnie dla 

Lędzin i radnej Elżbiety Ostrowskiej. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Lędziny na 2023 rok wraz z przegłosowanymi 

wnioskami radnych Klubu Wspólnie dla Lędzin i radnej Elżbiety Ostrowskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

PRZECIW (3) Bogusław Dzierżak, Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Tadeusz Ingram, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (2) Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

Uchwała w sprawie budżetu Miasta Lędziny na 2023 rok wraz z przegłosowanymi wnioskami 

radnych Klubu Wspólnie dla Lędzin i radnej Elżbiety Ostrowskiej została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XCIV/458/22 i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Burmistrz miasta Krystyna Wróbel  

Rozpoczęcie dyskusji 03:47:01, zakończenie dyskusji 04:17:48. 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

1. INTERPELACJA Przewodniczącej Rady Miasta Marii Głos, która stanowi załącznik 

numer 15 do protokołu. 

2. ZAPYTANIE radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik numer 16 do protokołu. 

19. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski radnych: 
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1. Wniosek Przewodniczącej Rady Miasta o treści: " Zwracam sie do Burmistrza Miasta 

Lędziny by ponownie UM Lędziny zwrócił się do Burmistrza Bierunia o dofinansowanie 

linii wodociągowej na ul. Polnej co przyśpieszy jej wykonanie a tym samym rozwój  

i modernizację urządzeń wodociągowych w Lędzinach. Burmistrz Miasta Bierunia 

deklarował dotychczas 30% udziału w inwestycji co stanowi 80 tys. przy koszcie 

całkowitym 240 tys. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3) Łukasz Kuczek, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogusław Dzierżak 

BRAK GŁOSU (2) Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

2.Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej: Wnoszę o wymienienie inwestycji, które zostały 

wykonane w 2022 r. tylko ze środków własnych gminy. Oddzielnie inwestycje, które 

zostały wykonane ze środków Gminy Lędziny i środków zewnętrznych (oddzielnie 

wykazać kwoty). 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2) Bogusław Dzierżak, Bogumiła Stolecka 

20. Komunikaty i informacje. 

Przewodnicząca przekazała, że w sobotę jest przekazanie wozu strażackiego. 

Radny Paweł Wanot poinformował, że odbył się weekend cudów organizowany przez 

Szlachetnej Paczki Stowarzyszenie Wiosna oraz podziękował wszystkim osobom 

zaangażowanym w organizację wydarzenia, darczyńcom, Dyrekcji Szkoły Podstawowej nr 1 

za udostępnienie obiektu. 
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Zastępca Burmistrza zaprosiła na koncert świąteczny, który odbędzie się w Sali 

widowiskowej w dniu 29 grudnia 2022 r. o godz. 19:00 wstęp jest bezpłatny. Wejściówek 

można odebrać w Miejskim Ośrodku Kultury. 

Radny Tadeusz Ingram poinformował, że jutro odbędzie się turniej tenisa stołowego 

Lędzińskich szkół w Sali Centrum od godz. 9:30. 

Wiceprzewodnicząca Szymon Simonicz poinformował, że 29 stycznia 2023 roku w Sali 

widowiskowej Piast zagra Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy. Tydzień wcześniej  

w sobotę 21 stycznia 2023 roku odbędzie się I Turniej piłki nożnej WOSPa. 

Wiceprzewodniczący poprosił radnych o wsparcie zakupu złotego serduszka. 

Przewodnicząca Maria Głos złożyła życzenia świąteczne i noworoczne. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel złożyła życzenia świąteczne i noworoczne. 

Radna Anna Wysocka złożyła oświadczenie cyt.: „ bo tutaj były różne takie oskarżenia  

w stosunku do mnie. Ja żadnych srebrników nie dostałam i proszę nie oskarżać mnie tutaj, ani 

żadnej przysięgi nie składałam i żadnych srebrników nie dostałam. Dziękuję…” 

21. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 19:37 obrady 

XCIV Sesji Rady Miasta słowami:  

„Zamykam obrady XCIV Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkami: 

Część I: 

https://www.youtube.com/watch?v=ELAgVMtV_QY 

Część II: 

https://www.youtube.com/watch?v=-YB11kdvirU 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny 

Maria Głos 

 

Przygotowała: Aleksandra Michniak  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=ELAgVMtV_QY
https://www.youtube.com/watch?v=-YB11kdvirU

